
Styrelsemöte 26/8 

 

Mötet öppnas av ordförande Tobias Gustavsson som hälsa alla 

välkommna. 

• Närvarande : Tomas Gustavsson , Andreas Jonsson , Maud 

Jacobsson, Carina Sjölin , Tony Johansson , Bernt-Inge Johansson, 

Tomas Engström. 

 

• Godkännande av dagordningen. 

• Genomgång av föregående protokoll. Lägges till handlingarna. 

• Genomgång av ekonomin. Lägges till handlingarna. 

Det ska även kollas upp varför avgiften till banken är så dyr. 
    
         Kommande sysslor. 
 

• Dikes klippning är gjord. 

• Besprutningen av ogräs är gjort. 

• Översyn av gräskanter är gjort , ej röjt efter cykelväg än. 

Styrelsemedlem har anmält till kommunen att det är buskar som behöver 

klippas på 5 fastigheter. 

• Rengöring av vägskyltar är gjort. 

• Översyn av nerblåsta grenar i lekparken behöver göras , Tomas G , 

Tomas E , ocg Tony J ser över det. 
 

         Uppföljning av asfalteringen av Långgällagatan. 
        

• Vägen blev bra . ”Vingar” till in och utfarterna skulle behövas. 

• Ev garanti åtgärd kan behövas pga spår-bildning i vägbanan. 

• Efter asfalteringen ska det ske hastighetsmätning , mätare sattes upp 

24/8. Resultat kommer efter mätningens slut , och då även beslut om 

hur många ”bulor” det blir. 
 

Klagomål 

• Var informerat att vägen var avstängd både på hemsidan och 

facebook. 

Folk körde fast vid asfalteringen/ vägarbetet trots att det var skyltat med 

vägarbete pågick. 

• En person har ringt och begärt ersättning av skador på bil efter 

fastkörning i vägarbetet. Styrelsen har beslutat att ersättning ej 

betalas ut. Personen får kontakta NCC om privat ärende. 



• Rör ligger under dikesbotten , norra Långgällagatan. De tillhör ej 

vägföreningen.  Enligt kommunen finns det ingen dokumentation på 

att det ligger rör där. Rören är gjorda av betong och har troligen 

kollapsat , behöver bytas ut. Bernt-inge tar kontakt med kommunen. 
 

Vinteraktivitet 

• Snöröjningen ligger kvar från föregående år. Pris indexhöjning. 

Snöröjningen har fungerat bra , styrelsen vill inte byta leverantör. 

• Uppsättning av reflexpinnar och borttagning av betongsuggor fixas 

av Tony och syssloman Tomas E. 
 

Övriga frågor 

• Uppföljning av försäljning av vägöar/skyltar , Tomas G har pratat 

med Jörgen på kommunen som ej är intresserade av att köpa dom. 

Tomas G fortsätter forska i försäljning. 

• Motioner till årsmötet 

     Arvode 

     Spola brunnar (tillbakadraget) 

• Lantmäteriet 

Ny förrättning innebär att man mäter väglängder och ser över ägande av 

fastigheter och vilka fastigheter som är anslutna , man gör samtidigt om 

stadgarna i föreningen. 

Ny förrättning – gjordes senast 2000 

Kostnad? - ordförande 

Enligt lantmäteriet stämmer inte vårat register och behöver uppdateras.  

Behöver tas beslut om på årsmötet. 

• Hastighets skyltar som visar hastighet/rödgubbe om man kör för fort. 

Ledde bara till ”tävlande”. Beslut , löser ej fortkörningen. 

• Korsningen Sillagatan/ Fjugestavägen är ej någon parkering. 

Farligt då man måste köra så långt ut i korsningen och då risk för 

påkörning av cyklister som kommer på cykelbanan , barn som går till 

skolan. Ordförande kontaktar fastighetsägaren. 

• Sekreterare Carina ska flytta , sitter kvar till årsmötet. 

Valberedningen behöver hitta ny sekreterare till årsmötet. 

• Offert på ny asfaltering (topping) av Åbygatan , Trottoarer , 

justeringar. Kostnad 760 000 kr. Sker tidigast 2024. Information till 

årsmötet. 

Nästa möte : 8/10 Länggällagatan 20 


